



Suspension Notice

Cambodia Angkor Air (K6 188) 暂停运作通知*

尊敬的航空公司和代理人：

请注意，国际航协已于 2021.09.13 暂停 Cambodia Angkor Air (K6 188) 在中国 BSP 的运作。

由于航空公司暂停运作，BSP 代理人必须采取以下行动：

1. 暂停所有 Cambodia Angkor Air (K6 188) 的票证业务

Cambodia Angkor Air 不再是 中国 BSP 市场的参与者，因此您必须停止使用该航空公司的名称或三字码签发机票、电子杂费凭证 (EMD) 和退款。

2. 从您需要支付给国际航协的款项中扣除与 Cambodia Angkor Air (K6 188) 相关的所有金额

您需要从 BSP 账单报告中扣除任何与 Cambodia Angkor Air 相关的未结清账单（待处理和未来的机票、EMD 和退款），计算出应向国际航协支付的正确金额（请参见代理人汇款明细或代理人账单明细）。

您还可以参考 IATA 客户入口中的 *ICE-IATA 客户在线查账服务*，获取调整详情和最终向 BSP 支付的金额。

3. 调整您即将向国际航协汇款的金额

计算出调整后的最终账单金额之后（按照上述步骤 2），您必须确保在付款日之前将该笔款项支付给国际航协。

付款时，请切记以下重要事项：

- 如您未能按照本通知调整贵司的汇款金额，任何迟付款都可能导致贵司业务中断（被记录风险事件/违规行为）。
- 如果您使用的是自动付款方式（直接借记），则需要在代理人付款日之前汇款到您的 BSP 结算账户

4. 直接与 Cambodia Angkor Air 结算未偿付的账单

最后，所有与暂停航空公司相关的未偿付账单（步骤 2 中从 BSP 账单中扣除的金额）都必须与 Cambodia Angkor Air 在 IATA BSP 之外直接结算。

如果您有其它问题，请直接和航空公司联系。

给您的业务带来的任何不便，我们深表遗憾，但这是超出国际航协可控范围的。我们感谢您的合作和支持，希望您遵循上述注意事项，以免影响贵司销售业务。

获取服务

此致

Juan Antonio Rodriguez
Director Financial Services Operations & Delivery
International Air Transport Association (IATA)

*如需了解航空公司暂停运作决定的完整内容，请参见 [850 决议附件 F](#)。本通知内容仅供参考。若本通知与 [第 850 号决议](#) 相冲突，应以第 850 号决议为准。

(译文仅供参考，请以英文原版为准)

We represent, lead and serve the airline industry

[About Us](#) | [Programs](#) | [Policy](#) | [Publications](#) | [Services](#) | [Training](#) | [Events](#) | [Pressroom](#)

IMPORTANT PRIVACY INFORMATION. The International Air Transport Association (IATA) does not sell or rent your email address to any third party. You received this email message due to your membership, participation or interest in IATA. IATA sends various advertisements, promotions and special announcements regarding products and services that we feel may be of interest to you.

© Copyright 2019. All rights reserved.

International Air Transport Association (IATA)
800 Square Victoria, Montreal, H4Z 1M1, Canada

[Privacy](#) | [Legal](#)





Suspension Notice

Suspension of Cambodia Angkor Air (K6 188) *

Dear Customer,

Please be informed that Cambodia Angkor Air (K6 188) has been suspended from BSP CHINA (PEOPLE'S REPUBLIC OF) as of 13.09.2021.

In view of this suspension, we would like to provide you with some guidance on the **next actions for your business to take**:

1. Please stop all Cambodia Angkor Air (K6 188) ticketing activities

Cambodia Angkor Air is no longer a participant in BSP CHINA (PEOPLE'S REPUBLIC OF) and **you are required to stop issuing tickets, Electronic Miscellaneous Documents (EMDs), and refunds on behalf of this airline.**

2. Remove all amounts related to Cambodia Angkor Air (K6 188) from your upcoming payments to IATA BSP

You need to calculate the correct amount to be paid to IATA BSP by removing any Outstanding Billings (pending and future tickets, EMDs and refunds) corresponding to Cambodia Angkor Air from your BSP Billing Reports (please refer to Agent Remittance Details or Agent Billing Details).

You can also refer to the *ICE – IATA Customer E-Statement* service in the IATA Customer Portal for details on the adjustments and final amount to be paid to BSP.

3. Adjust your upcoming remittance payment to IATA BSP

Once you have a final adjusted billing amount (following Step 2 above) you must ensure payment of this amount by the Remittance Day to IATA BSP.

The following items are important for you to remember while making the payment:

- It is critical that you adjust your payment as **any short payments may result in interruptions to your business (Risk Events/Irregularities).**
- **If you are using an automated payment method (direct debit),** you will need to issue a manual payment for this billing period.

4. Kindly settle outstanding billings directly with Cambodia Angkor Air

Finally, all Outstanding Billings related to the suspended airline (the amounts removed from the IATA BSP billings in Step 2) **must be settled directly with Cambodia Angkor Air outside of the IATA BSP.**

For any further questions, please contact the airline directly.

We regret any inconvenience this may cause to your business, which are unfortunately beyond IATA's control. We appreciate your cooperation and support in following the directions to enable as smooth a process as possible.

[Get Support](#)

Kind regards,

Juan Antonio Rodriguez
Director Financial Services Operations & Delivery
International Air Transport Association (IATA)

*For a complete description of the effects of airline suspension, please refer to [Resolution 850 Attachment F](#). This summary is provided for convenience only, and in the event of a conflict between [Resolution 850](#) and this notice, Resolution 850 shall control.

We represent, lead and serve the airline industry

[About Us](#) | [Programs](#) | [Policy](#) | [Publications](#) | [Services](#) | [Training](#) | [Events](#) | [Pressroom](#)

IMPORTANT PRIVACY INFORMATION. The International Air Transport Association (IATA) does not sell or rent your email address to any third party. You received this email message due to your membership, participation or interest in IATA. IATA sends various advertisements, promotions and special announcements regarding products and services that we feel may be of interest to you.

© Copyright 2019. All rights reserved.

International Air Transport Association (IATA)
800 Square Victoria, Montreal, H4Z 1M1, Canada

[Privacy](#) | [Legal](#)

